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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs tjänstgörande ordförande 
Blazena Westerlund och Ingrid Edin. Justering sker torsdag 13 november. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2008-10-13 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2008-10-23 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2008-11-20 
Ärende nr 10-12: Uppföljning av Farsta respektive Postiljonens vård- och 
omsorgsboende samt Veckobo gruppboende 
Rådets ordförande konstaterade återigen att det är önskvärt att det genom-
förs motsvarande genomarbetade uppföljningar inom omsorgen om perso-
ner med funktionsnedsättning som inom äldreomsorgen. 
 
Ärende nr 18: Möjlighet att leva som andra – Ny lag om stöd och service 
till vissa personer med funktionsnedsättning  
Rådet har konsulterats under arbetet med förvaltningens förslag till svar på 
remissen och hade inga ytterligare synpunkter att framföra. 
 
Punkt 30: Information från stadsdelsdirektören – Stockholm världens mest 
tillgängliga stad år 2010 
Avdelningschef Siw Lideståhl redogjorde för några av de aspekter som 
kommer att tas upp i förvaltningens redovisning: 

− Lokaler (entréer, arbetsrum, toaletter mm) 
− Skriftlig information 
− Kommunikation (hörselteknisk utrustning, telefoni, video mm) 
− Tillgänglig webplats (t ex möjlighet att få information uppläst) 
− Policydokument (omfattar de olika former av funktionsnedsättning?) 

 
Förutom dessa punkter påpekade rådet även följande: 

− Åtgärder som planeras av staden för att öka tillgängligheten bör inte 
bara nämnas utan även tidsbestämmas. 

− Det måste även planeras för grupper vars funktionsnedsättning inte är 
fysisk. 

− Istället för allmänt hållen information om att en lokal eller ett evene-
mang är ”handikappanpassat” bör det ges konkret information om 
vilka åtgärder som har vidtagits – gärna med symboler – så att perso-
ner med olika former av funktionsnedsättning själva kan ta ställning 
till om man har möjlighet att närvara. 

− Gruppen elöverkänsliga drabbas, till skillnad från andra grupper med 
funktionsnedsättning, ofta av försämringar beroende på teknikutveck-
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lingen och på att olika former av teknisk utrustning blir allt vanligare 
förekommande i vardagen. 

 
Siw berättade också att i det kommande förslaget till verksamhetsplan för 
2009 föreslås (med utgångspunkt från de indikatorer som har föreslagits av 
kommunstyrelsens handikappråd) som ett nämndmål att stadsdelsnämn-
dens aktiviteter ska vara tillgängliga för alla. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för stöd och ser-
vice till personer med funktionsnedsättning 

 Siw berättade att hon kommer att lämna Farsta stadsdelsförvaltning för att 
istället tillträda en tjänst vid Norrmalms stadsdelsförvaltning. Rådet bekla-
gade den förlust Farsta därmed gör och tackade Siw för hennes starka en-
gagemang och för ett mycket väl genomfört uppdrag som avdelningschef. 

 
§ 6 Övriga frågor  

Inga övriga frågor förekom. 
 

§ 7 Nästa sammanträde 
Rådets nästa sammanträde hålls måndag 8 december 2008 kl 15.00-16.30, 
med förmöte kl 14.15. 
 


